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Dane vikenda u Sremskoj Mitrovici i Sremu, obeležio je treći Jesenji poljoprivredni sajam „Srem
2013.“ održan u prostoru Sportskog aerodroma u Velikim Radincima.
   Sa skromnim početkom koji su pratile velike ideje, treću godinu održavanja Sajma obeležilo je
preko osamdeset izlagača iz Srbije i Slovenije, i činjenica da glavni pokretač celog projekta,
firma Panonija Agrar MM i gospodin Milorad Milošević, nisu sami.

      

   Podrška je stigla od Aero kluba Sremska Mitrovica i Turističke organizacije Sremska
Mitrovica, grada Sremska Mitrovica, kao generalnog pokrovitelja ove manifestacije i prijatelja
sajma: gostiju iz Opštine Komenda iz Republike Slovenije, Sremske privredne komore,
Kompanije Hupro i MasFerg Agro d.o.o.
   Sajmu su prisustvovati i mali privrednici, banke i osiguravajuća društva, a ove godine, u okviru
sajma održana su i dva predavanja na temu fruškogorskog vinogradarstva i voćarstva i
korišćenja evropskih fondova u bućnosti.
   Poljoprivredni sajam „Srem“ nastao je po ugledu na Sajam u Komendi (Republika Slovenija)
pokrenutom pre osamnaest godina na prostoru od prostora od 200m2, sa četiri izložena
traktora. U međuvremenu je izrastao u sajamsku manifestaciju koja se održava dva puta
godinišnje (u aprilu i oktobru) na prostoru od 3 hektara, sa preko 400 izlagača i 80.000
posetilaca.
   Koliko je ova manifestacija važna, ne samo za region Srema, nego i za Srbiju, potvrdilo je
prisustvo ambasadora Republike Slovenije, njegove ekselenicije gospodina Franca Buta.
Ambasador Franc But je izrazio veliko zadovoljstvo što treću godinu dolazi na ovaj značajan
događaj, koji je već postao tradicionalan i poželeo da preraste u mesto okupljanja sve više
izlagača i posetilaca. Ambasador je zatim naglasio značaj saradnje sajmova u Komendi i
Velikim Radincima jer iskustva slovenačkog sajma mogu pozitivno uticati na ovaj sremski i
dodao:
   -Sajam je mesto gde se ljudi susreću, gde ne samo da prave neki biznis, što je suština sajma,
već je to mesto gde se ljudi mogu družiti. Na kraju krajeva, radi se o ljudima koji dele iste
probleme, te uz to što se bave sličnim stvarima imaju i puno predloga i ideja kako probleme
pretvoriti u prilike i uspešne poslove. Sretan sam što je Slovenija ovih dana na neki način
središte Evrope, jer je domaćin Evropskog prvenstva u košarci i kao što želim slovenačkoj i
srpskoj košarkaškoj reprezentaciji da zaigramo u finalu, i da pobedi bolji, tako želim i ovom
sajmu da dođe do finala, da živi dugo godina i ima što više i izlagača i posetilaca i da svi budu
zadovoljni - rekao je ambasador Franc But kome je pripala i čast da zvanično otvori ovu
sajamsku manifestaciju.
   Kao prijatelj sajma, prisutnima se obratio gospodin Stane Štebe, organizator sajma u
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Komendi i izrazio zadovoljstvo što je potpisan protokol o saradnju između Komende i Sremske
Mitrovice i želju da se ideja razvoja Srema ostvari, a ovaj susret postane tradicija i tako jačaju
veze između Sremske Mitrovice i Komende, i da se predstavnici iz ovog kraja nađu na sajmu u
Komendi. Gospodinu Miloševiću, srpskom Slovencu i slovenačkom Srbinu poželeo da je po
ugledu na Komendu, u svom rodnom kraju uspostavi tradiciju u cilju njegovog oživljavanja.
   U ime Sremske privredne komore, kao i svoje lično ime, prisutnima se obratio Vlada Vlaović,
sekretar Odbora za agrar, napominjući da je Komora interesna asocijacija privrede Srema i
važan faktor u razvoju regiona koji se pojavljuje u ulozi organizatora i koorganizatora ovakvih
manifestacija i daje im punu podršku.
   Da Sremska Mitrovica ima sluha za ulaganja u poljoprivredu i njenu promociju, pokazali su
čelni ljudi ovog grada i podržali ovaj sajam. Zamenik gradonačelnika predsednika opštine
Sremske Mitrovice Tomislav Janković je između ostalog pohvalio napore
   gospodina Miloševića koji ulaže veliku energiju, veliki trud, a i finansije u ovu manifestaciju i
podvukao da Sremska Mitrovica ima trajno opredeljenje da ulaže u poljoprivredu, jer je to jedini
način da ožive naša sela i samim tim poboljša ekonomska situacija.
   Glavni „krivac“ za konstituisanje ovog sajma, kao i za mnoge druge akcije koje se poslednjih
godina sprovode u ovom delu Srema, gospodin Milorad Milošević je istakao:
   -Ovo je treća godina i nama treba još dosta godina da dostignemo ono što se radi u Komendi.
Meni je drago što je par saradnika uzelo učešća i pomoglo mi, isto tako mi je drago da je grad
Sremska Mitrovica stala iza mene i da smo, po treći put, uspeli to realizovati. Drago mi je što je
dogovoreno da već sledeće godine, organizaciju preuzme Agencija za ruralni razvoj grada
Sremske Mitrovice, tj. gospoda iz Privredne komore Srema i nastave tradiciju ovoga sajma.
Dete ima tri godine, prohodalo je, zna da priča, zna da jede, ali trebaju mu novi vaspitači, da
pomognu da se ovaj sajam maksimalno razvije - zaključio je na kraju gospodin Milorad
Milošević.

  

   Vi&scaron;e fotografija možete da pogledate o v d e.
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